
 

Vraag op basis van artikel 39 Reglement van orde  

van Theo van Kuijck over  

Perspectief voor huisartsenpraktijk in Dorst 

Oosterhout, 17 december 2024 

 

Aanleiding 
De huidige huisartsenpraktijk in Dorst neemt een wezenlijke positie in voor de gezondheid van de 
bewoners van Dorst. Met de geplande realisatie van Dorst groeit het aantal inwoners naar boven de 
4.000. Door zorgverzekeraar CZ wordt ook erkend dat een dergelijke zorgvoorziening voor Dorst 
(een dorp met veel jonge kinderen) een cruciale rol vervult in het zorgstelsel.  
We hebben begrepen dat er diverse gesprekken zijn geweest tussen huisarts en gemeente, waarin 
eerstgenoemde heeft aangegeven de praktijkruimte te willen uitbreiden/aanpassen aan de moderne 
richtlijnen, inclusief een ambulancetoegang. En dit te willen realiseren voordat hij zelf, 
pensioengerechtigd, stopt einde 2025.  
 
Er is nu nog kans dat de praktijk kan worden overgedragen voor einde 2025, mits er perspectief is 
voor een vervolg. Dit hangt af van verbouwing en uitbreiding naar een volwaardige gemoderniseerde 
praktijkruimte die ook voor ambulances bereikbaar is. De kans op voortzetting van de 
huisartsenpraktijk is anders praktisch nihil. 
 
Hierover de volgende vragen:  
 
1. Bent u op de hoogte van de ernst van deze situatie?  

 
2. Bent u zich ervan bewust dat de rol van de gemeente hierin een cruciale is en dat de gemeente 

behulpzaam dient te zijn om belemmeringen zoveel mogelijk dient weg te nemen, zoals 
aanpassing toegangsweg, oplossing mogelijk probleem elektriciteitshuisje. 

 
3. Bent u ook op de hoogte dat het erg frustrerend is voor de initiatiefnemer als de gemeente, 

ondanks toezeggingen, maandenlang niets van zich laat horen ondanks diverse verzoeken 
daartoe? 

 
4. Kunt u toezeggen dat uw portefeuillehouder zich persoonlijk gaat inzetten en deze kans tot 

voortzetting van de huisartsenpraktijk in Dorst met alle handen beetpakt en initiatiefnemer gaat 
helpen om -waar ook maar enigszins mogelijk- belemmeringen om te komen tot een haalbaar 
ontwerpplan weg te nemen.  

 
5. Bent u bereid om de raad op de hoogte te houden over de vorderingen? Hoe gaat u de raad 

informeren? 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



Beantwoording: 
 

1. Het college is zich bewust van de situatie en is sinds begin 2024 in gesprek met de betreffende 
huisarts en diens adviseurs. In deze gesprekken zijn verschillende mogelijkheden besproken, 
waarbij er het e.e.a. nader uitgezocht moest worden. In oktober 2024 hebben wij o.b.v. de 
laatste versie van het beoogde plan een financiële berekening laten maken waarbij de totale 
kosten van aanpassing en inrichting van de openbare ruimte inzichtelijke zijn gemaakt. Zoals 
gebruikelijk bij ontwikkelingen door private partijen worden deze kosten normaliter verhaald bij 
de “veroorzaker”. Voor de huisarts betekende dit echter dat daarmee de businesscase niet 
sluitend te krijgen was. Daarna zijn de gesprekken on-hold komen te staan. 

 
2. Er zijn meerdere gesprekken geweest met de huisarts en ook met de interne disciplines over 

het behoud en de eventuele uitbreiding van de huisartsenpraktijk. De grootste belemmering 
zit hem in de bereikbaarheid en benodigde parkeervoorziening van de praktijk. Hierbij zijn 2 
scenario’s naar voren gekomen: 

a. Het scenario waarbij de praktijk kan uitbreiden en voorzien kan worden in parkeren op 
eigen terrein, waarbij ook de huidige toegangsweg naar de praktijk behouden blijft. De 
toegangsweg ligt nu op het perceel van de woning van de huisarts en zal bij verkoop 
van de praktijk indien mogelijk afgesplitst moeten worden. 

b. Het scenario dat uitbreiding van praktijk op eigen terrein plaatsvindt, maar de 
toegangsweg en het voorzien in parkeren in openbaar gebied. Gelet op de achteraf 
ligging van het perceel en deze maar op 1 manier ontsloten kan worden (westzijde) 
dient hiervoor een groot deel van de bestaande speelvoorziening in de wijk te worden 
verwijderd of aangepast. Hier zijn uiteraard ook kosten mee gemoeid.  
 

De huisarts heeft aangegeven de huidige toegangsweg niet te willen afsplitsen en ook geen 
mogelijkheden ziet om financieel bij te dragen aan de aanpassing van de openbare ruimte. 
Naar aanleiding hiervan zijn we intern opnieuw bij elkaar gaan zitten en is er ook bestuurlijk 
contact geweest met een zorgverzekeraar die mogelijk een wil bijdragen aan de kosten.. 
Hierdoor zijn er wellicht toch nog mogelijkheden ontstaan de praktijk op de huidige locatie te 
behouden. Op vrijdag 17 januari jl. heeft er een bestuurlijk overleg plaatsgevonden tussen 
gemeente, de betreffende zorgverzekeraar en de huisarts. Op dit moment worden de 
bevindingen nader onderzocht en e.e.a. uitgewerkt. 

 
3. Het college herkent zich niet in het beeld dat de gemeente maandenlang niets van zich heeft 

laten horen en dat hiertoe diverse verzoeken zijn ingediend. De gemeente is altijd in gesprek 
gebleven met de huisarts en diens adviseurs. Het is daarnaast onbekend welke toezeggingen 
bedoeld worden. 
 

4. Het college en daarmee de portefeuillehouder zullen zich inzetten voor het op peil houden van 
het voorzieningenniveau van Dorst en daarmee ook het behoud van een huisartsenpraktijk en 
streeft naar een uitkomst die voor allen acceptabel wordt geacht en planologisch en financieel 
haalbaar is. Mocht het noodzakelijk en passend zijn om extra middelen hiervoor vrij te maken 
zullen we dit uiteraard aan uw raad voorleggen. 
 

5. Uiteraard zal het college de raad informeren over de vorderingen van dit dossier.  


